



München, 9. November 2022

LUPP + PARTNER HAT DIE GESELLSCHAFTERINNEN DER BEAUTYBEARS GMBH BEIM VERKAUF IHRES UNTERNEHMENS AN DIE FRANZÖSISCHE HAVEA GRUPPE BERATEN

Lupp + Partner hat die Gesellschafterinnen der Beautybears GmbH, bekannt unter dem Markennamen "Bears with Benefits", beim Verkauf ihres Unternehmens an die französische Havea Gruppe beraten. Bears with Benefits sind Nahrungsergänzungsmittel in Form von Gummibärchen.

Die Havea Gruppe ist ein europäischer Marktführer im Bereich der natürlichen Gesundheitsversorgung und kürzlich von 3i an BC Partners veräußert worden.

Die Transaktion unterstreicht die Expertise von Lupp + Partner im Venture Capital Bereich bei der Beratung von jungen Unternehmen – von der Gründung bis zum erfolgreichen Exit.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin.

Munich, 9 November 2022

LUPP + PARTNER ADVISED THE SHAREHOLDERS OF BEAUTYBEARS GMBH ON THE SALE OF THEIR COMPANY TO THE FRENCH HAVEA GROUP

Lupp + Partner advised the shareholders of Beautybears GmbH, known under the brand "Bears with Benefits", on the sale of their company to the French Havea Group. Bears with Benefits are nutritional supplements in the form of gummy bears.

The Havea Group is a European leader in the natural healthcare sector and has just recently been acquired by BC Partners from 3i.

The transaction highlights Lupp + Partner's expertise in the venture capital sector in advising young companies – from the foundation to the successful exit.

Lupp + Partner is a transaction law firm with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin.